
Forslag til Generalforsamling 2022

Parkeringsordning
Vi foreslår, at foreningen indgår aftale med et professionelt parkeringsfirma, som kan sikre at lokalplanens regler om 
parkering overholdes.

Det skal være firmaets ansvar at gældende lovgivning overholdes med hensyn til skiltning og udskrivning af bøder, 

Begrundelse for forslaget
• Sikkerhed for beboerne ved at brand- og redningskøretøjer kan komme frem til de enkelte kolonihaver.
• Overholde vores lejekontrakt / lokalplan. Hvis vi ikke overholder lokalplanen, kan vi risikere at kommunen selv 

tager initiativ til at lokalplanen overholdes, hvilket kan få konsekvenser på andre områder, som eksempelvis hus-
størrelse, afstand til skel, beboelse om vinteren etc.

• Rabatterne bliver ødelagte, når disse bliver brugt til parkering, og ved mindre stikveje bliver adgangsforholdene 
vanskelige.

• Bestyrelsen ønsker ikke at agere ”politimyndighed”.

Ty Stange (have 26),  Irene og Per Ottesen (have 218)

Græsrabat brugt til parkering

Parkering på stikveje

Nedenstående billeder er udelukkende for at illustrere problemstillingen.



         Brøndby 2022-01-112  

 

Froslag til GF 2022 

Der indkøbes flismaskine 

Der kan laves flies så der kan fyldes op i rondellerne omkring vores træer ved vej 

 

 

Der kan tilkøbes trækbum, så maskinen let kan transporteres rundt i haveforeningen 

Hilsen 

Arne Lilie Benche 

Have 206 

 




